

QUESTION AND ANSWERS #1

The purpose of this document is to answer questions related to RFP 2014033419

QUESTION #1

The first mandatory criterion (MT1) states that “The bidder must submit a signed proposal as per the “Acceptance of Terms and Conditions” clause, part 2, Article 4 of the Request for Proposal”. Could the precise location of this clause in the RFP be provided? There does not appear to be such a clause.

ANSWER 1

Please see Part 2, clause 4 of the RFP. It states:

4. Terms and Conditions of Request for Proposal and Resulting Contract

The proposal must be signed by the Bidder or by an authorized representative of the Bidder. The signature indicates that the Bidder agrees to be bound by the instructions, clauses and conditions in their entirety as they appear in this RFP. No modification or other terms and conditions included in the bidder's proposal will be applicable to the resulting contract notwithstanding the fact that the Bidder's proposal may become part of the resulting contract. Provision of Signed Page 1 of this RFP may serve as an acceptance to be bound by the instructions, clauses and conditions in their entirety as they appear in this RFP.

QUESTIONS ET RÉPONSES N° 1

Ce document vise à répondre aux questions suivantes portant sur la DP 2014033419

QUESTION 1

Le premier critère obligatoire CO 1 spécifie que Le soumissionnaire doit présenter une proposition signée dans laquelle il indique son acceptation des modalités de la demande de propositions (DP), conformément à la clause « Acceptation des modalités » figurant à la partie 2, article 4, de la DP. Il ne semble pas avoir une telle clause.

RÉPONSE 1

Voir la clause 4 à la partie 2, il est spécifié :

4. Conditions de la demande de propositions et contrat subséquent

La proposition doit être signée par le soumissionnaire ou un représentant autorisé. Par sa signature, le soumissionnaire accepte intégralement les instructions, clauses et conditions telles qu'elles apparaissent dans la présente DP. Aucune modification ni autre condition incluse dans la proposition du soumissionnaire ne s'appliquera au contrat subséquent nonobstant le fait que la proposition du soumissionnaire puisse faire partie du contrat subséquent. Le soumissionnaire peut fournir la page 1 dûment signée de la présente DP pour signifier qu'il accepte de se conformer à l'ensemble des instructions, clauses et conditions telles qu'elles sont énoncées dans la présente DP.